



**International  
House**  
Beijing

WHERE LANGUAGES COME ALIVE

# 课外西班牙语班

*READING > LEARNING > ENJOYING > LISTENING > SPEAKING > SPANISH*



**Children's Courses**

Spanish Courses as an Extra-Curricular Activity

着重口语练习，使每位学员能够在与教师和其他更多西班牙语为母语的朋友之间进行对话互动。

英特思(北京)语言学校是International House Barcelona国际语言学校在北京设立的分校，同时也是International House 国际语言教学集团旗下的语言学校之一。International House国际语言教学集团是在全球50多个国家拥有超过150所语言学校的教学机构。我们的承诺是提供高水平的语言教学服务。同时也致力于培养优秀的语言教师，其成果在国际语言教学范围内赢得了极好的口碑。



我们的目标是，让学生在舒适的语言环境下，丰富的文化气氛中，简单、快捷并有效的学习语言。

## 课外西班牙语班



### 为谁提供？

向公司，学校，个人等，向所有想学习西班牙语的朋友提供在其业余时间高效率，高质量的西班牙语课。

### 上课地点和课程设置？

与各个小学和中学西班牙语部门建立紧密合作，我们在这些学校当中成立了语言教学中心。

我们有自己的教师和教材，秉着与学校真诚合作的精神，为学生们、家长们以及在校的老师们提供西班牙语培训。为了满足大家的需求，我们有自己灵活的课程设置和 timetable。

上课地点均在学校内，上课时间均为课外时间（中午或下午放学以后）。

### 优势和选择我们的原因

- 课程活动安排在本学校之内，避免时间的浪费，并在一个熟悉的教学环境下学习。
- 为学员提供将来在专业学习上和在社会生活中的强大优势。

### 我们的经验

我们是世界著名的语言培训教学集团，教授西班牙语和其他语言，拥有50多年丰富的语言教学经验和一支高质量，高效率的教学服务团队。

凭借着努力和经验，我们拥有多种多样的教学质量认证书，已经从同行业当中脱颖而出，成为语言教学的品牌标志学校。但是，我们更注重的是学员们对我们的评价，口口相传才是我们质量保证的最好凭证。

### 教学方法

我们在开课第一天会给每位学员做水平测试，目的是了解学员的现有水平和需求。

我们会紧密跟踪学员的学习状况，通过学校开放式的教学课堂和学员现有的学业要求，每三个月考核学习成果，结业时会有期末考试，并结合考勤情况，向考试合格者颁发International House国际语言学校结业证书。

### 我们的课程有：

- 鼓励学生在课堂外学习西班牙语，例如，推荐学生阅读西语读物、观看西语电影电视、收听西语广播 音乐和西语网页浏览等。
- 动态性，趣味性和参与性融为一体，学员会在西班牙语表达和理解层面着重练习，配合音频和视频教材反复训练，达到对课上内容印象深刻并同时提高写作能力的目的。
- 小班教学，每周上课1-3小时。
- 着重口语练习，使每位学员能够在与教师和其他更多西班牙语为母语的朋友之间进行对话互动。
- 我们的教师团队均是母语为西班牙语的专业语言教师，他们充满热情、经验丰富。我们有适合儿童、青年和成人的所有课程体系和相应的教材。



Designed to help students communicate effectively in Spanish.

**International House Beijing** is a subsidiary of **International House Barcelona** and both institutions are members of the **International House World Organisation**, which is a global network of over 150 language schools operating in 50 different countries. International House was a pioneer in the development of training courses for language teachers and the organisation is highly regarded all over the world as a provider of top quality language courses.



Our objective is to help our students learn their chosen language in the fastest and most efficient way, in an environment which is both linguistically and culturally enriching.

## Spanish Courses as an Extra-Curricular Activity



### Who are the courses designed for?

For schools and colleges that want to provide top quality Spanish courses as an extra-curricular activity.

### How does it work?

In collaboration with our partner school's own language department, we set up a language school on our partner school's premises.

We provide the teachers, the material and the course programmes, and organise class times in collaboration with our partner school designed to suit local requirements.

Classes are given on the premises of our partner school as an extra-curricular activity (usually at lunchtimes or after normal classes).

### Advantages

By attending classes on the premises of our partner school, students avoid having to move around the city. They'll also be studying in a familiar environment and with familiar educational values.

These courses will undoubtedly provide students with a significant advantage in their future professional and social lives.

### Our experience

Over its 50 year history International House has gained an enviable reputation as one of the leading providers of top quality language training and customer service in dozens of countries all over the world. International House has obtained various accreditations and quality certificates over the years, which all help to ensure our status as a leader in the field of language teaching. But the most important seal of approval is provided by the personal recommendations of our satisfied students.

### Methodology

The first step is to conduct a level test which, combined with a needs analysis, helps us determine the profile of each student.

We monitor each student's progress and provide termly progress reports as well as an end of course certificate which specifies the level of Spanish achieved during the course.

Our classes are:

- **Dynamic, enjoyable and practical**, and use a variety of audio-visual resources. The emphasis is normally on developing our students' communicative skills (listening and speaking) while not forgetting to work on other skills such as reading and writing.
- **Motivating**, for example we provide our students with a list of engaging, optional activities designed to increase their exposure to the language outside the classroom (reading magazines, watching TV in Spanish, listening to Spanish music, browsing selected websites, etc.)
- Organised with **small groups** of students and with timetables which vary from 1 to 3 hours per week.
- Designed to **help students communicate effectively** in Spanish with their teacher, with the other students in the class and with Spanish speakers outside the classroom.
- Given by **teachers** who are **native** speakers of Spanish and who **have the training**, motivation and experience to teach young students effectively.



**International  
House**  
Beijing

INTERNATIONAL HOUSE BEIJING - 英特思(北京)语言教育

北京市海淀区北三环西路48号北京科技会展中心1号楼B座14B室100086

郭雪(中文服务): + 86 18810603901; 010 51149643

邮箱: info@ihbeijing.com

网址: www.ihbeijing.com

新浪微博: IHLS-Beijing

QQ: 1194312376

## INTERNATIONAL HOUSE BEIJING

Apartment 14B, Building 1, Tower B West Bei Sanhuan Road N° 48,  
Haidian District, Beijing 100086

**Telephone:** + 86 18810603901; 010 51149643

**Email:** info@ihbeijing.com

**Web:** www.ihbeijing.com

**Weibo:** IHLS-Beijing

**QQ:** 1194312376



## 如何抵达

### HOW TO GET THERE

**乘坐地铁:** 4号线人民大学站C出口往右走, 3分钟即可进入北京科技会展中心1号楼B座14B室, 如地图所示。

**By subway:** Get off at Renmin University on Line 4.  
Just a three-minute walk to our building, marked on the map.

**乘坐公交车:** 302; 323; 323快车; 361; 367; 422; 425; 79; 658; 660; 683; 695; 731; 601; 617; 特8; 运通101; 运通201; 425快车。在四通桥东下车往南走3分钟即可进入北京科技会展中心1号楼。

**By bus:** take any of the following bus lines and get off at "si tong qiao dong".  
Just a three-minute walk South to our building, marked on the map:  
8; 79; 101; 201; 302; 323; 32; 361; 367; 422; 425; 601; 658; 660; 683; 695; 731